
 

 

 

 

 

 

Datum konání: 23. 11. 2022 – 10:00 
  

Místo: Kostelní Hlavno 12 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

 

 

 

Jednání Rady MAS zahájil ředitel Jindřich Hlavatý. Přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 6 
členů Rady MAS a jednání je usnášení schopné. 

Ředitel konstatoval, že přítomni jsou 2 zástupci veřejného sektoru (33,33%) a 4 zástupci soukromého 
sektoru (66,67%). Podmínka zastoupení veřejného a soukromého sektoru je splněna. 

Zastoupení zájmových skupin „Rozvoj veřejné správy“ – 0%, „Sport a volný čas“ – 33,33%, „Kultura a 
CR“ – 16,67%, „Školství a SOC“ – 16,67% a „Podnikání, ZEM a ŽP“ – 16,67%. Podmínka je rovněž 
splněna. 

 

Ověřovatelem zápisu byla navržena Ing. Veronika Demešová. 

 

Usnesení Rady MAS č. 1-5/2022 

Rada MAS schvaluje ověřovatelem zápisu Ing. Veroniku Demešovou. 

 

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

Program jednání 

1. Schválení programu jednání 
2. Programový rámec OPZ+ 
3. Výzva PRV 
4. Různé 

 

Usnesení Rady MAS č. 2-5/2022 

Rada MAS schvaluje program jednání. 

 

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 



 

 

Programový rámec OPZ+ spolu s žádostí o dotaci byl předložen ke schválení v srpnu 2022. Dne 
21.11.2022 byl zamítnut. Následně bude podle připomínek hodnotitelů přepracován a znovu 
předložen do 15.12.2022. 

 

Usnesení Rady MAS č. 3-5/2022 

Rada MAS bere na vědomí informaci o zamítnutí akčního plánu a žádosti o dotaci a žádá ředitele o  
úpravu dokumentů, podle připomínek hodnotitelů a podle potřeb, a nové předložení ke schválení. 

 

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 

Ředitel informoval členy Rady MAS, že v současné době je zbývající nerozdělená alokace v PRV 
2.500.000 Kč. 

V rámci diskuze bylo rozhodnuto o vyhlášení fichí 3, 4 a 6 s následující alokací: 

fiche 3 – 500.000 Kč 

fiche 4 – 1.300.000 Kč 

fiche 6 – 700.000 Kč. 

V případě, že dojde k navýšení zbývající alokace, bude toto navýšení rozděleno napůl mezi fiche 4 a 6. 

 

Usnesení Rady MAS č. 4-5/2022 

Rada MAS schvaluje vyhlášení výzvy PRV na fiche 3, 4 a 6 s alokací 500.000 Kč ve fichi 3, alokací 1. 
300.000 ve fichi 4 a alokací 700.000 ve fichi 6. V případě navýšení alokace bude tato rozdělena mezi 
fiche 4 a 6, každé jednou polovinou. 

 

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

V diskuzi nebyly pak již nebyly žádné dotazy. Jednání Rady MAS bylo ukončeno v 11:00 hodin. 

 

Ověřovatel zápisu: 

Ing. Veronika Demešová v.r. 

 

 

 Mgr. Jindřich Hlavatý, PhD. v.r. 

 ředitel 


